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Protokół Nr XXXVI/2013 z XXXVI sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 28 marca 2014r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 15
30

 

Stan Rady: 15 osób, obecni: 12 osób, nieobecni: 3 osoby  (W. Król, D. Maziakowski, 

Z. Śleziak). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

3. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

4. Teresa Michalska – Przewodnicząca Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

5. Zdzisław Ustrzycki – psychoterapeuta, 

6. Monika Marmura – Brysiak – pracownik UM, 

7. Grażyna Orczyk – Przewodnicząca Rady Powiatu, 

8. Romuald Waniurski – planista, 

9. Dominika Teper – Dyrektor Centrum Kultury i Promocji w Złotym Stoku, 

10. Ewa Seweryn – lekarz rodzinny, 

11. Romuald Waniurski – planista, 

12. Sołtysi wg załączonej list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2013 r. 

4. Prezentacja wyników badań dotyczących zagrożenia problemami uzależnień wśród 

młodzieży gimnazjalnej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi oraz Narkomanii dla Gminy Złoty Stok na rok 2014. 

6. Odczytanie pism skierowanych do Rady. 
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7. Opinia do wniosku w sprawie zatwierdzenia wstępnego projektu podziału działek 

w Laskach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Złotym Stoku przy ul. Żeromskiego w granicach 

części działki ewidencyjnej nr 138. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty Stok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od 

Gminy Paczków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Złoty Stok w 2014 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  w sprawie zatwierdzenia opłat i taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Złoty Stok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

15. Sprawozdanie  z działalności Centrum Kultury i Promocji w Złotym Stoku za 2013 r. 

16. Sprawozdanie z działalności Społecznej Rady Programowej. 

17. Sprawy różne:  

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym Stoku - Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 

otworzyła XXXVI sesję. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad i zaproponowała, żeby po przerwie Pani Ewa Seweryn –lekarz rodzinny zabrała głos. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 

1opuścił obrady) przyjęła porządek obrad. 
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Ad. 3: 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2013 r. 

T. Michalska przedstawiła sprawozdanie z działalności GKRPA za 2013 r., które stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Wyjaśniła, że działania Komisji mają na celu, 

zmniejszenie wpływających wniosków o zastosowanie  leczenia odwykowego, ażeby 

zainteresowani dobrowolnie podejmowali leczenie. W 2013 r. Komisja prowadziła akcje 

profilaktyczno – edukacyjne wśród sprzedawców napojów alkoholowych na terenie gminy, 

prowadzono działalność profilaktyczną, informacyjną i edukacyjną w ramach której 

dofinansowano szereg imprez i zajęć dla dzieci i młodzieży. Zwiększono dostępność pomocy 

terapeutycznej i rehabilitacyjnej oraz udzielano pomocy psychospołecznej i prawnej 

rodzinom. 

 

Na obrady dotarł radny Z. Śleziak (10:10). 

 

E. Ruszkowska zapytała ile kosztuje leczenie odwykowej jednej osoby? T. Michalska 

oznajmiła, że ok. 6 tys. zł. Pobyt to jeden tydzień na odtruciu, i pięć tygodni terapii. Monika 

Marmura – Brysiak dodała, że koszty leżące po stronie gminy to zakup leków 

podtrzymujących abstynencję, po odbyciu terapii. Koszty gminy to również zatrudnienie 

psychoterapeuty, psychologa i jest to koszt wysokości ok. 8 tys. zł rocznie. Dodała, że więcej 

środków wydatkowanych jest na profilaktykę, ponieważ lepiej zapobiegać, niż leczyć.  

 

Przewodnicząca Rady wyraziła uznanie do pracy Komisji, stwierdzając że widocznej są 

efekty jej pracy.  

 

Ad. 4: 

Prezentacja wyników badań dotyczących zagrożenia problemami uzależnień wśród 

młodzieży gimnazjalnej. 

Z. Ustrzycki oznajmił, ze badanie przeprowadzono wśród 98 uczniów gimnazjum w Złotym 

Stoku. Cele badanie to: rozpoznanie stopnia kontaktu z różnymi substancjami 

psychoaktywnymi; zbadanie wiedzy na temat w/w substancji oraz rozpoznanie miejsc 

sprzedaży narkotyków, w odniesieniu do szkoły. Z grupy młodzież w wieku 13-17 lat 50% 

zadeklarowało, że miało w życiu kontakt z nikotyną.  Na szczęścia znaczna część młodzieży 

miała kontakt z tytoniem jednorazowy. Niepokojąca jest grupa 14%, która wypala 
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20 papierosów tygodniowo i najprawdopodobniej są to osoby już uzależnione od papierosów. 

Odnośnie spożywania alkoholu to 67% badanych miało już z nim kontakt. Najbardziej 

powszechnym narkotykiem wśród młodzieży jest marihuana. Podsumowując narkotyki 

używane przez gimnazjalistów to: alkohol, nikotyna i marihuana. Z badania wynika, że szkoła 

nie jest miejscem sprzedaży narkotyków.  

 

Na obrady dotarł radny W. Król (10:40). 

 

A. Rapacz zapytał, czy młodzież próbowała grzybów halucynogennych? Z. Ustrzycki 

odpowiedział, że żaden z uczestników badania nie udzielił takiej odpowiedzi.  

 

J. Tichanowicz zapytał, kiedy były przeprowadzone badania? Z. Ustrzycki odpowiedział, że 

w styczniu 2014 r. 

 

Na obrady dotarł radny D. Maziakowski (10:50). 

 

 

Ad. 5: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi oraz Narkomanii dla Gminy Złoty Stok na rok 2014. 

Monika Marmura – Brysiak oznajmiła, że program zawiera wszystkie zadania, które realizuje 

Komisja. W 2013 r. Komisja skupiła uwagę na szkoleniu i informowaniu sprzedawców, w b.r. 

głownie zajmie się profilaktyką wśród dzieci i młodzieży.  

 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 26 marca 2014 r. jednogłośnie 

(9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca odczytała protokół w konsultacji społecznym, jakim została poddany projekt 

uchwały. Nie zgłoszono uwag. Jest również pozytywna opinia GKRPA do uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/270/2014 w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki 

i Przeciwdziałania Alkoholizmowi oraz Narkomanii dla Gminy Złoty Stok na rok 2014. 

 

Ad. 6: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady. 
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1) Pismo Państwa Tchórzewskich w sprawie budowy ciepłociągu do sklepu.  

Przewodnicząca rady przypomniała, że sprawa była rozpatrzona przez Komisję Gospodarki 

i Budżetu na posiedzeniu w dniu 27 marca 2014 r. Odczytała kolejne pismo Pana 

H. Tchórzewskiego w sprawie braku poinformowania go o terminie Komisji. Przewodnicząca 

oznajmiła, ze w związku z faktem nieotrzymania przez wnioskodawcę zawiadomienia 

o terminie posiedzenia jeszcze raz poruszono sprawę. Komisja Gospodarki i Budżetu 

jednogłośnie uznała, że: 

„Gmina Złoty Stok nie jest zobowiązana do realizacji przyłączy do poszczególnych 

odbiorców, natomiast istnieje możliwość jego wykonania przez zainteresowanych na własny 

koszt, po uprzednim zawarciu stosownej umowy z dystrybutorem ciepła” 

 

J. Tichanowicz przypomniał, że rozpatrzenie sprawy Pana Tchórzewskiego trwało dwie 

godziny. W tym czasie odczytano liczną korespondencję zainteresowanego z Burmistrzem., 

Większość tych pism odnosiła się do źle wyliczonej kwoty należności za pobór energii 

cieplnej z kotłowni kontenerowej przez Burmistrza, a nie istoty sprawy – czyli budowy 

ciepłociągu. Komisja nie neguje podstaw prawny Burmistrza, co do naliczenia tej opłaty. 

Niestety Pan Tchórzewski nie złożył deklaracji poboru ciepła o którą wnioskował w jednym 

z pism Burmistrz oraz nie uregulował naliczonej opłaty, przez to pozbawił się możliwości 

korzystania ciepła. Stwierdził, że mimo wszystko z punktu widzenia możliwości rozbudowy 

sieci, czy w interesie gminy nie byłoby wybudowanie węzła cieplnego na wysokości sklepu 

wnioskodawcy. Taka inwestycja pozwoli na zasilenie w ciepło kolejne budynki i ograniczy 

spalanie w piecach przez mieszkańców.  

 

Przewodnicząca Rady poparła koncepcję radnego J. Tichanowicza, dodając że gmina na ulicy 

Radosnej wybudowała takie przyłącze, które w przyszłości umożliwi podłączenie budynków 

znajdujących się na tej ulicy.  

 

Burmistrz przypomniał, ze  w chwili obecnej sieć została wybudowane przez gminę i jest 

dzierżawiona producentowi ciepła. Czynsz dzierżawny do momentu zamortyzowania tej sieci 

będzie równoważny nakładom gminy. Z tego wynika, że koszt budowy systemu grzewczego 

jest wliczony w opłatę za ciepło i przeniesiony na odbiorców. W tym przypadku trzeba by 

było zrobić tak samo. Jeżeli uda się w wyniku postepowania komorniczego uzyskać od spółki 

TERMEX istniejącą sieć wzdłuż ulicy 3 maja, to gmina będzie mogła przyłączyć się do niej 

przy bloku na 1. WBB Energy posiada koncepcję rozbudowy kotłowni. Jeżeli znajdą się 
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zainteresowani, to istniej możliwość rozbudowy sieci przy udziale finansowym 

zainteresowanych lub można dokonać dofinansowanie do podłączenia się do sieci. Póki co 

gmina nie może na wniosek jednej osoby budować przyłączy. Wnioskodawca może 

w porozumieniu z dostawcą ciepła przyłączyć się na własny koszt. Jeżeli będzie to problem 

zbiorowy, to gmina zajmie się rozbudową sieci.    

 

Przewodnicząca Rady stwierdził, że Rada powinna poinformować Pana Tchórzewskiego 

o możliwości rozbudowy sieci w przyszłości, w sytuacji gdy będzie więcej zainteresowanych. 

A. Rapacz powiedział, że Pan Tchórzewski występuje w imieniu własnym, a nie w imieniu 

zbiorowości. Nie ma już możliwości podłączenia się na dotychczasowych warunkach. 

Burmistrz wtrącił, że do sieci przy ulicy 3 Maja można wpiąć się na wysokości posesji Pana 

Króla.  

 

W dyskusji udział wzięła radna J. Frankowicz, podkreślając że siec na ulicy 3 Maja nie jest 

własnością gminy i nie wiadomo czy kiedykolwiek będzie. Takie rozumowanie już zgubiło 

Radę kilka lat temu. Burmistrz dodał, że póki co nie ma podstawy prawnej, żeby 

wnioskodawcy udzielać informacji na temat rozbudowy ciepłociągu, ponieważ nie ma 

żadnego dokumentu, który by tę kwestię regulował.  

 

A. Grygiel przypomniał, że podczas posiedzenia Komisji temat był szczegółowo omówiony. 

Komisja wypracowała opinię, która została jednogłośnie przyjęta. Większość obecnych na 

sesji Rady radnych jest członkami Komisji, dlatego rozpatrywanie tego samego tematu 

jeszcze raz jest bezzasadne.  

 

W związku z wypowiedzą radnego A. Grygiela Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie wniosek Komisji – „Gmina Złoty Stok nie jest zobowiązana do realizacji 

przyłączy do poszczególnych odbiorców, natomiast istnieje możliwość jego wykonania przez 

zainteresowanych na własny koszt, po uprzednim zawarciu stosownej umowy 

z dystrybutorem ciepła” 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący) 

przyjęła opinię Komisji Gospodarki i Budżetu. 
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2) Pismo z dnia 13 lutego 2014 r. znak TE.5540.2.1.2014-4 z Zarządu Dróg Powiatowych 

w Ząbkowicach Śląskich  w sprawie wspólnego wykonania z gminą Złoty Stok zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: „Budowa chodnika , korytka deszczowego oraz remont 

nawierzchni bitumicznej w ciągu drogi powiatowej nr 3142D w Mąkolnie”. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że z pisma wynika iż wkład gminy w inwestycję wyniósłby 

140 tys. zł. Zapytała Burmistrza, czy gmina będzie w stanie sfinansować to zadanie? 

Burmistrz odpowiedział, że w budżecie nie ma środków na ten cel. Przypomniał, że Rada 

zadeklarowała się do uczestnictwa w programie rekultywacji składowiska, którą należy 

wykonać do końca października 2014 r. Koszt rekultywacji to 500 tys. zł. Nie udało się 

zakwalifikować do programu, i nie wiadomo czy w przyszłości będzie też taka możliwość.  

Oszczędności w budżecie powstaną w związku z odstąpieniem w b.r. od realizacja zadania 

budowy chodników wraz z odwodnieniem w ciągu drogi wojewódzkiej. W 2014 r. powstanie 

tylko dokumentacja. Niestety oszczędności te nie wystarczą na pokrycie rekultywacji 

składowiska nawet własnymi siłami. Do tego przypomniał, ze w Mąkolnie w pierwszej 

kolejności należy wyremontować łącznik z drogą krajową, na który jest już opracowana 

dokumentacja.  

 

Przewodnicząca Rady podkreśliła, że w tym przypadku kosztem gminy jest tylko 

zabezpieczenie środków, pozostałe sprawy będą w kwestii ZDP. 

 

Z. Śleziak przypomniał, że w pierwszej kolejności powinien zostać wykonany łącznik, 

a później chodnik.   

 

W dyskusji udział wziął radny J. Tichanowicz pytając z jakimi karami gmina musi się liczyć, 

w sytuacji gdy nie wykona w terminie rekultywacji?  

 

J. Frankowicz oznajmiła, że podczas uchwalania przez Radę zaciągnięcia kredytu 

w wysokości 1.700.000 zł Burmistrz i Pani Skarbnik przekonywali radnych, że wszystkie 

wskaźniki są zachowane i że niewykluczone, iż gmina nie będzie zaciągać tak dużego 

kredytu, więc skoro jest zaplanowany kredyt i nie zostanie w całości wydatkowany, to można 

z niego sfinansować chodnik w Mąkolnie. Poza tym Burmistrz informował o dodatkowych 

środkach w kwocie 1 miliona zł. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że pod koniec roku były wolne 

środki, jednak jeszcze w 2013 r. ponad pół miliona wprowadzono do budżetu, żeby go 
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zrównoważyć. Oznajmiła, że nie wolno wydatkować wolnych środków, ponieważ nie 

wiadomo, jakie dochody wpłyną do budżetu. 

 

Radna M. Znamirowska opuściła obrady (11:40). 

 

Burmistrz oznajmił, że tego zadania nie ma zaplanowanego w budżecie. Dodał, że decyzję 

w sprawie budowy chodnika można będzie podjąć najwcześniej w czerwcu, jak już zostaną 

rozstrzygnięte przetargi na najważniejsze inwestycje.  

 

Przewodnicząca na zakończenie dyskusji oznajmiła, że na kolejną sesję zaprosi zarządców 

dróg, w tym Dyrektora ZDP w Ząbkowicach Śl. i wówczas temat chodnika powróci.  

 

3) Pismo z dnia 20 marca 2014 r. znak TE.5540.3.1.2014-4 z Zarządu Dróg Powiatowych 

w Ząbkowicach Śląskich w sprawie wystąpienia zagorzenia ruchu kołowego oraz 

pieszego na długości uszkodzonego muru oporowego  g\drogi powiatowej Nr 3143D 

w Laskach. 

A. Grygiel zaproponował, żeby Burmistrz, Przewodnicząca Rady, Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu, Dyrektor ZDP oraz użytkownicy drogi dokonali wizji lokalnej żeby 

rozstrzygnąć zakres prac i spróbować ewentualnie w ramach własnych prac wykonać remont. 

Następnie Komisja Gospodarki i Budżetu zapozna się z problemem  w terenie i  zostanie jej 

przedstawiona koncepcja naprawy. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) skierowała 

pismo na wyjazdowe posiedzenie Komisji Gospodarki i Budżetu. 

 

 

4) Pismo z dnia 17 marca 2014 r. znak IPD.782.25.2013 od Dolnośląskiej Służby Dróg 

i Kolei we Wrocławiu w sprawie zmiany zakresu prac podczas realizacji inwestycji 

„Budowa chodników wraz z odwodnieniem w ciągu drogi wojewódzkiej nr 390 

w m. Złoty Stok”. 

5) Pismo z dnia 12 marca 2014 r. znak NK-N.602.2.2014 od Wojewody Dolnośląskiego 

przesyłające zarządzenie w sprawie ustalenia liczby radnych, w gminie Złoty Stok będzie 

wybieranych 15 radnych. 

6) Sprawozdanie Burmistrza znak RBS.0642.2.2014 z dnia 24 lutego 2014 r. z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego na 

poszczególnych stopniach awansu. 
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7) Anonimowe pismo w sprawie złego stanu technicznego placu zabaw w Mąkolnie przy 

boisku sportowym. 

Radny Ż. Śleziak wyjaśnił, że plac zabaw był remontowany, jednak bez skutku ponieważ 

znowu został zdewastowany. Poza tym rodzice dzieci pozostawali na placu zabaw bałagan 

(butelki i inne śmieci). W związku z tym postanowiono zlikwidować plac zabaw przy boisku i 

wnioskowano o wybudowanie placu przy świetlicy wiejskiej.  

 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, żeby Komisja Edukacji i Spraw Społecznych dokonała 

wizji lokalnej. 

 

8) Pismo z dnia 17 marca 2014 r. od Pani Mirosławy Burzyńskiej w sprawie usunięcia 

usterek powstałych podczas inwestycji – „Remont infrastruktury technicznej ulicy 

Kasprowicza i Żeromskiego w Złotym Stoku”. 

Głos zabrała radna M. Znamirowska informując, że wykonawca inwestycji przywiózł już 

materiał i najprawdopodobniej usterki zostaną usunięte.  

 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, żeby przy okazji terenowej Komisji Gospodarki 

i Budżetu dokonać wizji lokalnej przy ul. Żeromskiego. 

 

9) Pismo z dnia 24 stycznia 2014 r. od Senatora RP Stanisława Jurcewicza w sprawie udziału 

uczniów gimnazjum w uroczystościach związanych z 15. Rocznicą funkcjonowania 

powiatów. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że 25 uczniów z gimnazjum w Złotym Stoku wezmą udział 

w konkursie. Nagrodą jest dwudniowa wycieczka do Warszawy połączona ze zwiedzaniem 

Sejmu i Senatu. 

 

10) Pismo z dnia 6 marca 2014 r. z Krajowego Stowarzyszenia Sołtysów w sprawie 

nowelizacji ustawy o funduszu sołeckim. 

11) Rozstrzygnięcie Nadzorcze z dnia 11 lutego 2014 r. znak NK-N.4131.165.4.2014.KW  

Wojewody Dolnośląskiego stwierdzające nieważność §1 we fragmencie „prowadzenia 

postępowań i wydawania decyzji administracyjnych” uchwały Nr XXXV/261/2014 Rady 

Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 30 stycznia 2014 r. w sprawie upoważnienia Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Złotym Stoku do załatwiania indywidualnych spraw 

z zakresu administracji publicznej dotyczących  zryczałtowanego dodatku 

energetycznego. 

12) Rozstrzygnięcie Nadzorcze z dnia 25 lutego 2014 r. znak NK-N.4131.165.7.2014.KW 

Wojewody Dolnośląskiego stwierdzające nieważność § 3 we fragmencie „po upływie 

14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego” 

uchwały Nr XXXV/260/2014 Rady Miejskiej w Złotym Stoku  z dnia 30 stycznia 2014 r. 
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w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.  

13) E-mail z dnia 17 marca 2014 r. od Prezydenta Inowrocławia w sprawie braku 

konieczności ogłaszania przetargów do wyłonienia firmy odbierającej odpady z terenu 

gminy. 

14)  Oferta współpracy od Zespołu Radców Prawnych z dnia 16 stycznia 2014 r. 

15) Pismo z dnia 18 marca 2014 r. znak DWJST-WSUST.7010/2014/DZ z Ministerstwa 

Administracji i Cyfryzacji w sprawie wejścia w życie nowej ustawy o funduszu sołeckim. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (12:20-12:35). Po przerwie na obrady nie powrócili 

radni A. Rapacz i D. Maziakowski. 

 

 Ad. 7: 

Opinia do wniosku w sprawie zatwierdzenia wstępnego projektu podziału działek 

w Laskach. 

R. Waniurski przypomniał, że 8 lat temu Rada uchwaliła plan dla tego terenu. Teren składał 

się z części obsługi podróżnych, do dnia dzisiejszego nie zrealizowanego oraz z części 

mieszkalno – rekreacyjnej, która powoli jest realizowana. Obecnie zapotrzebowanie jest na 

małe działki, więc właściciel terenu chce dokonać wtórnego podziału, na mniejsze działki. 

W zatwierdzonym planie nie ma do tego sprzeczności.  

 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 27 marca 2014 r. głosami 4 za, 

4 przeciw, 0 wstrzymujących negatywnie opiniowała wniosek.  

 

Burmistrz oznajmił, że nie jest to jedyny obszar rolny, przekształcony na działki budowlane, 

których właścicielem jest wnioskodawca. Posiada on również mniejsze działki budowalne. 

Dodał, że każde dzielenie działek odbija się negatywnie na dochodach majątkowych gminy 

Złoty Stok, ponieważ sprzedaż działek gminnych odbywa się zgodnie z prawem, czyli 

w sposób jawny, więc właściciel działek może zaproponować niższą kwotę.  Przypomniał, że 

wnioskodawca w poprzedniej kadencji, zmieniając plan obiecywał, że w tym miejscu chce 

rozbić miejsce obsługi podróżnych, CPN oraz hotel z tarasem. W związku z czym władze 

pomagały mu uzyskać niezbędne zgody i uzgodnienia. Okazało się jednak, że powstały 

działki na sprzedaż.  

 

Na obrady powrócił radny A. Rapacz (12:44). 
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Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (7 za, 2 przeciw, 5 wstrzymujących) 

pozytywnie opiniowała wniosek. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Złotym Stoku przy ul. Żeromskiego w granicach 

części działki ewidencyjnej nr 138. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/271/2014 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Złotym Stoku przy ul. Żeromskiego w granicach części 

działki ewidencyjnej nr 138. 

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty 

Stok. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/272/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od 

Gminy Paczków. 

 

Na obrady powrócił radny D. Maziakowski (12:50). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/273/2014 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości od Gminy Paczków. 

 

Ad. 11: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Złoty Stok w 2014 r. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XXXVI/273/2014 

 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały w sprawie  w sprawie zatwierdzenia opłat i taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Złoty Stok. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/273/2014 

 

Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/273/2014 

 

Ad. 14: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/273/2014 

 

Ad. 15: 

Sprawozdanie  z działalności Centrum Kultury i Promocji w Złotym Stoku za 2013 r. 

 

Ad. 16: 

Sprawozdanie z działalności Społecznej Rady Programowej. 

 

Ad. 17: 

Sprawy różne. 
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Ad. 18: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Zastępca Przewodniczącej – Pan Andrzej 

Rapacz zamknął o godz. 15:30  XXXVI sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

 


